
                                                                  
 

ANKETA 

Které problémy MČ považujete Vy za nejpodstatnější? 
 

Vážení spoluobčané, 

dovolujeme si obrátit se na Vás s prosbou o vyplnění následující ankety, která se týká aktuálních témat 

řešených v naší městské části. Níže jsou abecedně seřazeny nejpodstatnější problémy, které byly občany 

zvoleny a odsouhlaseny dne 15. května 2014 na 5. Fóru Zdravé Městské části Praha - Dolní Počernice. 

Cílem ankety je dát všem občanům možnost vyjádřit svůj názor, které problémy, resp. opatření, považují za 

nejvýznamnější a u kterých je třeba zodpovědně hledat vhodné řešení. Máte k dispozici 2 body, resp. 2 

křížky. Prosíme, označte křížkem dva problémy, které považujete za nejzávažnější, nebo přidělte oba křížky 

jednomu návrhu. Následně budou problémy a opatření k jejich vyřešení projednávány na zasedání 

Zastupitelstva Městské části Praha – Dolní Počernice. O výsledcích projektu Vás budeme informovat 

prostřednictvím Dolnopočernického zpravodaje. 
 

Občany navržená opatření k vyřešení nejpodstatnějších problémů 

 Častější úklid uličních žlabů 

 Doplnění vybavení školy o interaktivní tabule a tablety 

 Problém bezdomovectví - obtěžování obyvatel MČ 

 Úklid po kočkách a psech na veřejných prostranstvích 

 Vybudování hřiště pro seniory 

 Vybudování nové školy 

 Vykrádání vozidel 

 Zabezpečení a úklid veřejného sportoviště ve Svatoňovické ulici 

 Zalesnění pozemků vpravo i vlevo od Pražského okruhu v oblasti Vinice 

 Zlepšení komunikace ve škole 

 Změna intervalu světelné signalizace na křižovatce Českobrodské/Národních hrdinů 

 Změna trasy linky MHD 263 okolo zdravotního střediska do Štěrbohol 

 Zpřístupnění školního hřiště během dne i víkendu pro žáky školy 

 

ANKETNÍ LÍSTKY ODEVZDEJTE DO 1. 9. 2014 

do schránky nebo podatelny ÚMČ Praha – Dolní Počernice nebo do recepce hotelu Svornost. 


